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CANBAZ, Ahmet DEMĠRCĠ, Ayhan UZUNAY, Bekir KALAYLI, Burcu UĞANTAġ, Ceren 

Leyla GÜR ÖNALAN, Cihan DEMĠR, Derya PALA, Ekim UlaĢ BÜYÜKDAĞ, Elvin SÖNMEZ 

GÜLER, Ezgi AKTAġ, Fatma KUZU, Fırat EROĞLU, Hasan ACAR, Ġbrahim ULUBAġ, Ġnan 

KARAKOYUN, Kader ERTEMĠZ, Kadir DALGIÇ, Kazım ERTEN, Kemal ÖZDÖNMEZ, 

Kerim ÜLGE, Mehmet TÜRKBAY, Murat ÖZMEN, Nedim TOPALOĞLU, Nurcan PĠRGAN 

ÇAKIR, Nurdan ġENKAL UÇAR, Osman SARĠ, Ömer ÖKTEN, SavaĢ AKINCI, Selami 

ĠYĠER, Serap EYCE, Uğur DURMAZ, Uğur ÖZCAN, Zafer Levent YILDIR. 

 

1.OTURUM  

 

BAġKAN- Değerli meclis üyeleri, değerli konuklarımız, ekranları baĢında bizi izleyen değerli 

Karabağlarlı hemĢerilerimiz, vatandaĢlarımız ve dostlarımız Karabağlar Belediyesi Haziran ayı 

meclis toplantısına hepiniz hoĢ geldiniz. Bugün aramızda misafirlerimiz var, salonumuz oldukça 

kalabalık. Herkese tekrar hoĢ geldiniz diyorum. Bizleri yalnız bırakmadığınız için teĢekkür ediyorum. 

Bugün aynı zamanda aramızda Adalet ve Kalkınma Partisi Karabağlar Ġlçe Kadın Kolları Yerel 

Yönetimler BaĢkanı Sayın Zeliha ÜNEY burada hoĢ geldiniz. MHP Karabağlar Ġlçe BaĢkanı Sayın 

Latif ALABOĞA aramızda hoĢ geldiniz. Saadet Partisi Karabağlar Ġlçe Mahalli Ġdareler BaĢkanı 

Sayın Necati TAĞAÇ, BaĢkan Yardımcısı Sayın ġener UZUN, Celal KARABALIK aramızda hoĢ 

geldiniz. Ġzmir Sağırları Koruma ve Kalkındırma Derneği Ġzmir ĠĢitme Engelliler Spor kulübü 

BaĢkanı ve üyeleri aramızda hoĢ geldiniz ve değerli konuklarımız, değerli yol arkadaĢlarımız hepiniz 

hoĢ geldiniz. Haziran ayı hepimiz için yoğun bir ay, Mayıs'ı yoğun geçirdik. Ülke gündemi, 

belediyemiz çalıĢmaları ve değerlendirmelerle beraber her meclis toplantımızda olduğu gibi ben kısa 

bir bilgilendirme ile birlikte baĢlamak istiyorum. Bu kapsamda da daha sonra gündemimiz ve diğer 

görüĢ ve önerilerle birlikte devam edeceğiz. Belediyemizde geçen meclisimizden bu yana personel 

sayımızda herhangi bir değiĢiklik bulunmamakta. Memur personelimiz mayıs ayında 485 Ģu an 

itibariyle 479 farklı belediyelere giden arkadaĢlarımız oldu. Onlara da yeni görevlerinde baĢarılar 

diliyoruz. SözleĢmeli personelimiz 2, iĢçi personelimiz 136, geçici iĢçi personelimiz 67, Ģirket 

personelimiz 973 olmak üzere toplamda 1655 personelimizle Karabağlara hizmet vermeye devam 

ediyoruz. Bu dönem içerisinde görev dağılımlarımızda bir takım değiĢiklikler oldu. Onları da sizlerle 

paylaĢmak isterim. Sayın Özer DOĞAN Belediye BaĢkan Yardımcılığı görevine, Sayın Çiğdem 

KARAT vekâleten Sosyal Yardım ĠĢleri Müdürlüğü görevine, Sayın Veteriner Hekim Ezgi YILMAZ 

vekâleten Veteriner ĠĢleri Müdürlüğü görevine, Mühendis Sayın Umut Esved AKBAL vekâleten 

Yapı Kontrol Müdürlüğü görevine atanmıĢtır. ArkadaĢlarımıza yeni görevlerinde baĢarılar diliyoruz. 

Bu görevi daha önceden sürdüren arkadaĢlarımıza da emeklileri için teĢekkür ediyoruz. Bütün bunları 

Belediye Kanununun 49. maddesi gereği meclisimize de vatandaĢlarımıza da sunuyorum. 

Gündemimize baĢlayabiliriz. Gündemimizin ilk maddesi Mayıs ayı meclis toplantı tutanaklarında 

maddi hata olup olmadığı, var ise düzeltilmesi. Ekrana bir önceki meclis tutanaklarımızı 

yansıtabiliriz. Gruplarımıza sormak istiyorum. Meclisimize sormak istiyorum bu konuyla ilgili bir 

öneri düzeltme talebi var mı? 
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Ceren Leyla GÜR ÖNALAN-Yok. 

Fırat EROĞLU-Yok. 

BAġKAN-Fırat Bey teĢekkür ediyorum. Gündemimizin diğer maddesine geçiyoruz. Meclisçe 

verilecek önergeler. PaylaĢırsak önergelerimizi. 

(31 Mart 2024 tarihinde yapılan Mahalli Ġdareler Genel seçimlerinde Adalet ve Kalkınma 

Partisi listelerinden belediye meclis üyeliğine seçilmiĢ bulunmaktayım. Adalet ve Kalkınma Partisi 

üyeliğinden istifa ederek Milliyetçi Hareket Partisi üyesi olarak Belediye Meclis üyeliğine ve 

faaliyetlerine devam edeceğim. Gereğini bilgilerinizi arz ederim. Cihan DEMĠR.) 

(31 Mart 2024 tarihinde yapılan Mahalli Ġdareler Genel seçimlerinde Adalet ve Kalkınma 

Partisi listelerinden belediye meclis üyeliğine seçilmiĢ bulunmaktayım. Adalet ve Kalkınma Partisi 

üyeliğinden istifa ederek Milliyetçi Hareket Partisi üyesi olarak Belediye Meclis üyeliğine ve 

faaliyetlerine devam edeceğim. Uğur DURMAZ.) 

(70/2024 - Karabağlar Ġlçesi sınırları içerisinde 11.03.2002 onay tarihli 1/1000 ölçekli 

Uzundere Mahallesi Uygulama Ġmar Planı doğrultusunda, ilgili kurum tarafından doğalgaz bağlantı 

taleplerinin karĢılanabilmesi için konunun dayanağı olduğu yasa ve yönetmelikler çerçevesinde 

değerlendirilerek Sayın Meclis Heyetince bir karar alınması hakkındaki Meclis Üyeleri Elvin 

SÖNMEZ GÜLER, Kazım ERTEN, Ceren Leyla GÜR ÖNALAN tarafından verilen önerge 

okunduktan sonra.)  

BAġKAN-Bir saniye izin istiyorum. Meclis üyelerimizle ilgili bilgilendirme için teĢekkür 

ediyoruz. Hayırlısı olsun. Önergelerin, okunan önergenin kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul 

edenler? (eller kalkar) Kabul etmeyenler? (el kalkmaz) Oybirliği ile gündemimize alınmıĢtır. Ġlgili 

önerge ile ilgili hangi komisyonlara havale edileceği konusunda gruplarımızın önerilerini alabilir 

miyiz?  GörüĢlerinizi… 

Ceren Leyla GÜR ÖNALAN- Ġlgili önergenin Ġmar Komisyonuna sevkini öneriyoruz. Bu 

arada önergeler tamamen bittikten sonra bir 15 dakika ara verilirse komisyonlar toplanacaktır. Bunu 

da acil ara vererek toplanmasını talep ediyoruz.  

BAġKAN-TeĢekkürler. Fırat Bey? 

Fırat EROĞLU- Ġmar Komisyonuna sevki bizim için de uygundur.  

BAġKAN- MHP üyesi olarak sizlere de soruyorum. ArkadaĢlarımızı göremiyorum Ģu anda 

ama evet kusura bakmayın buradan seçemedim. 

Cihan DEMĠR- Bizim için de uygundur. 

BAġKAN-TeĢekkürler. Diğer önergeleri de okuyalım. Hepsini beraber oylanması konusunda 

mı? Özür diliyorum arkadaĢlar diğer önergeye geçmeden önce bu önergenin ilgili komisyonlara 

havalesi hususunu oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? (eller kalkar) Kabul etmeyenler? (el 

kalkmaz) Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Diğer önergeye geçelim. 

(71/2024 -Karabağlar Ġlçe sınırları içerisinde, 6306 sayılı Afet Riski Altındaki Alanların 

DönüĢtürülmesi Hakkında Kanun uyarınca Bakanlar Kurulu'nun 07.12.2012 tarih ve 2012/4048 sayılı 

kararı ile "Riskli Alan" olarak ilan edilen; Karabağlar Ġlçesi, Salih Omurtak, Bahriye Üçok, 

Limontepe, Umut, Ali Fuat Erden, Gazi, Devrim, Uzundere, Özgür, YüzbaĢı ġerafettin, CennetçeĢme 

Mahalleleriyle birlikte Yurtoğlu, Abdi Ġpekçi, Ġhsan Alyanak, Peker Mahallelerinin de bir kısmını 

içeren 540 hektarlık alan ile Bakanlar Kurulu'nun 06.06.2013 tarih ve 2013/4919 sayılı kararı ile 

"Riskli Alan" olarak ilan edilen; Karabağlar Ġlçesi, Osman Aksüner, AĢık Veysel Mahalleleri ile 

Aydın Mahallesinin bir kısmını kapsayan yaklaĢık 106 hektarlık alanda l/l000 ölçekli uygulama imar 

planları doğrultusunda ilgili kurum tarafından doğalgaz bağlantı taleplerinin karĢılanabilmesi için 

konunun dayanağı olduğu yasa ve yönetmelikler çerçevesinde değerlendirilerek Sayın Meclis 

Heyetince bir karar alınması hakkındaki Meclis Üyeleri Elvin SÖNMEZ GÜLER ve Kazım ERTEN 

tarafından verilen önerge okunduktan sonra.)  

BAġKAN-Söz konusu önergenin meclisimizde görüĢülmesi hususunu oylarınıza sunuyorum. 

Kabul edenler? (eller kalkar) Kabul etmeyenler? (el kalkmaz) Oybirliği ile kabul edilmiĢtir.  

TeĢekkür ediyorum. Söz konusu önergenin havale edileceği komisyonlar ile ilgili görüĢlerinizi 

alabilir miyim? 

Ceren Leyla GÜR ÖNALAN-Ġmar Komisyonuna acil koduyla sevkini talep ediyoruz. 

Fırat EROĞLU- Uygundur Sayın BaĢkan  

Cihan DEMĠR- Bizim için de uygundur. 
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BAġKAN-TeĢekkür ediyorum. Söz konusu önergenin ilgili komisyona havale edilmesi 

hususunu oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? (eller kalkar) Kabul etmeyenler? (el kalkmaz) 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir.  

(Karabağlar Ġlçe sınırları içerisinde, 6306 sayılı Afet Riski Altındaki Alanların 

DönüĢtürülmesi Hakkında Kanun uyarınca Bakanlar Kurulu'nun 07.12.2012 tarih ve 2012/4048 sayılı 

kararı ile "Riskli Alan" olarak ilan edilen; Karabağlar Ġlçesi, Salih Omurtak, Bahriye Üçok, 

Limontepe, Umut, Ali Fuat Erden, Gazi, Devrim, Uzundere, Özgür, YüzbaĢı ġerafettin, CennetçeĢme 

Mahalleleriyle birlikte Yurtoğlu, Abdi Ġpekçi, Ġhsan Alyanak, Peker Mahallelerinin de bir kısmını 

içeren 540 hektarlık alan dıĢında kalan; yaklaĢık 115 hektarlık alanı kapsayan Abdi Ġpekçi, Ġhsan 

Alyanak, Peker Mahallelerinde yürürlükteki  l/l000 ölçekli uygulama imar planları doğrultusunda 

ilgili kurum tarafından doğalgaz bağlantı taleplerinin karĢılanabilmesi için konunun dayanağı olduğu 

yasa ve  yönetmelikler çerçevesinde değerlendirilerek tavsiye kararı alınması hususunda Sayın 

Meclis Heyetince bir karar alınması hakkındaki Meclis Üyeleri Elvin SÖNMEZ GÜLER ve Kazım 

ERTEN tarafından verilen önerge okunduktan sonra.) 

Fırat EROĞLU- Aynı önerge okundu galiba… 

(72/2024-Yenilenebilir enerji kaynaklarından faydalanmak üzere Belediyemiz bünyesinde 

bulunan hizmet tesisleri ve binaları ile inĢaatı devam eden yapım projelerinin GES’e (GüneĢ Enerji 

Sistemi) uygunluğunun belirlenmesi, uygun binalara GES kurulması ve konu ile ilgili açılan tüm hibe 

programlarının araĢtırılarak varsa uygun programlara proje hazırlanmak sureti ile belediyemize mali 

anlamda da destek sağlanması hususunda Sayın Meclis Heyetince bir karar alınması hakkındaki 

Meclis Üyeleri Burcu UĞANTAġ, Kemal ÖZDÖNMEZ, Ġbrahim ULUBAġ, Kader ERTEMĠZ ve 

Rahile YENĠ tarafından verilen önerge okunduktan sonra.) 

BAġKAN-TeĢekkürler. Söz konusu önergenin gündemde görüĢülmesi hususunu Kabul 

edenler? (eller kalkar) Kabul etmeyenler? (el kalkmaz) Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Komisyonlarla 

ilgili değerlendirmenizi alabilir miyiz?  

Ceren Leyla GÜR ÖNALAN-Avrupa Birliği ve DıĢ ĠliĢkiler Komisyonuna sevkini 

öneriyoruz. 

BAġKAN-TeĢekkürler. 

Fırat EROĞLU-Avrupa Birliği ve DıĢ ĠliĢkiler Komisyonu artı olarak ben Çevresel 

Sürdürülebilirlik Komisyonunu da eklenmesini düĢünüyorum. 

BAġKAN-TeĢekkürler. 

Cihan DEMĠR- Bizim de Avrupa Birliği ve DıĢ ĠliĢkiler Komisyonu ve Çevresel 

Sürdürülebilirlik Komisyonu uygundur. 

BAġKAN-TeĢekkürler. Söz konusu önergenin Avrupa Birliği ve DıĢ ĠliĢkiler Komisyonu ve 

Çevresel Sürdürülebilirlik Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? (eller 

kalkar) Kabul etmeyenler? (el kalkmaz) Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Buyurun lütfen. 

(73/2024 – Belediyemiz sınırlarında yer alan Kavacık Mahallesinde organik tarım 

faaliyetlerinin yapılabilmesi ve kadınların istihdama katılımını arttırmak amacı ile açılan tüm hibe 

programlarının araĢtırılması hususunda Sayın Meclis Heyetince bir karar alınması hakkındaki Meclis 

Üyeleri Burcu UĞANTAġ, Kemal ÖZDÖNMEZ, Ġbrahim ULUBAġ, Kader ERTEMĠZ ve Rahile 

YENĠ tarafından verilen önerge okunduktan sonra.) 

BAġKAN-TeĢekkür ediyorum. Söz konusu önergenin meclisimizde görüĢülmesi hususunu 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? (eller kalkar) Kabul etmeyenler? (el kalkmaz) Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir. Komisyonlarla ilgili önerilerinizi alabilir miyim?  

Ceren Leyla GÜR ÖNALAN-Avrupa Birliği ve DıĢ ĠliĢkiler Komisyonuna sevkini 

öneriyoruz. 

BAġKAN-TeĢekkürler. 

Fırat EROĞLU-Uygundur. 

Cihan DEMĠR- Bizim için de uygundur. 

BAġKAN-TeĢekkür ediyorum. Söz konusu önergenin Avrupa Birliği ve DıĢ ĠliĢkiler 

Komisyonuna sevki hususunu oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? (eller kalkar) Kabul 

etmeyenler? (el kalkmaz) Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Sayın Meclis üyelerimiz bir önergemiz 

okunmadan atlanmıĢ izninizle onu tekrardan okutuyorum.  
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(74/2024- Karabağlar Ġlçe sınırları içerisinde, 6306 sayılı Afet Riski Altındaki Alanların 

DönüĢtürülmesi Hakkında Kanun uyarınca Bakanlar Kurulu'nun 07.12.2012 tarih ve 2012/4048 sayılı 

kararı ile "Riskli Alan" olarak ilan edilen; Karabağlar Ġlçesi, Salih Omurtak, Bahriye Üçok, 

Limontepe, Umut, Ali Fuat Erden, Gazi, Devrim, Uzundere, Özgür, YüzbaĢı ġerafettin, CennetçeĢme 

Mahalleleriyle birlikte Yurtoğlu, Abdi Ġpekçi, Ġhsan Alyanak, Peker Mahallelerinin de bir kısmını 

içeren 540 hektarlık alan dıĢında kalan; yaklaĢık 115 hektarlık alanı kapsayan Abdi Ġpekçi, Ġhsan 

Alyanak, Peker Mahallelerinde yürürlükteki l/l000 ölçekli uygulama imar planları doğrultusunda 

ilgili kurum tarafından doğalgaz bağlantı taleplerinin karĢılanabilmesi için konunun dayanağı olduğu 

yasa ve yönetmelikler çerçevesinde değerlendirilerek Sayın Meclis Heyetince bir karar alınması 

hakkındaki Meclis Üyeleri Elvin SÖNMEZ GÜLER ve Kazım ERTEN tarafından verilen önerge 

okunduktan sonra.)  

BAġKAN-TeĢekkür ediyorum. Ġlgili önergenin meclisimizce görüĢülmesi hususunu 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? (eller kalkar) Kabul etmeyenler? (el kalkmaz) Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir. GörüĢlerinizi alabilir miyim?  

Ceren Leyla GÜR ÖNALAN-Ġmar Komisyonuna sevkini ve komisyonun acil bir Ģekilde 

toplanmasını öneriyoruz. 

BAġKAN-TeĢekkür ederiz. Buyurun lütfen. 

Fırat EROĞLU-Ġmar Komisyonuna sevki bizim içinde uygundur. 

BAġKAN- TeĢekkürler. Buyurun lütfen. 

Cihan DEMĠR- Bizim içinde uygundur. 

BAġKAN-TeĢekkürler. Söz konusu önergenin acil koduyla Ġmar Komisyonuna sevki 

hususunu oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? (eller kalkar) Kabul etmeyenler? (el kalkmaz) 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Devam edelim lütfen. 

(75/2024-Belediyemiz tarafından kurulması planlanan tiyatro biriminin faaliyetlerinin 

yaygınlaĢtırılması, katılımlarının arttırılması konusunda gerekli çalıĢmaların yapılması için Sayın 

Meclis Heyetince bir karar alınması hakkındaki Meclis Üyeleri Burcu UĞANTAġ ve Selami ĠYĠER 

tarafından verilen önerge okunduktan sonra.) 

BAġKAN-TeĢekkür ediyorum. Söz konusu önergenin görüĢülmesi hususunu oylarınıza 

sunuyorum. Kabul edenler? (eller kalkar) Kabul etmeyenler? (el kalkmaz) Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. GörüĢlerinizi alabilir miyim?  

Ceren Leyla GÜR ÖNALAN-Ġlgili önergenin Kültür, Sanat ve Turizm Komisyonu, 

Muhtarlar ve Mahalle Meclisleri Komisyonu ve Burs ve Eğitim Komisyonuna sevkini öneriyoruz. 

BAġKAN-TeĢekkürler. 

Fırat EROĞLU-Aynı komisyonlara sevki bizim içinde uygundur. 

BAġKAN- TeĢekkürler.  

Cihan DEMĠR- Bizim için de uygundur. 

BAġKAN-TeĢekkürler. Söz konusu önergenin ilgili komisyonlara sevkini oylarınıza 

sunuyorum. Kabul edenler? (eller kalkar) Kabul etmeyenler? (el kalkmaz) Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. Buyurun lütfen. 

(76/2024- Ġlçemiz sınırları içerisinde uyuĢturucu bağımlılığı hakkında mahallelerde, okul 

çevrelerinde farkındalık oluĢturmak, toplum bilincini arttırmak amacı ile neler yapılabilir ve ayrıca 

BirleĢmiĢ Milletler UyuĢturucu ve Suç Dairesinin 2024 yılı için belirlediği “Kanıtlar Açık Önlemeye 

Yatırım Yapın” temasının ön plana çıkarılarak bu hususta gerekli çalıĢmaların yapılması için  Sayın 

Meclis Heyetince bir karar alınması hakkındaki Meclis Üyeleri Murat ÖZMEN ve Selami ĠYĠER 

tarafından verilen önerge okunduktan sonra.) 

BAġKAN-TeĢekkür ediyorum. Söz konusu önergenin görüĢülmesi hususunu oylarınıza 

sunuyorum. Kabul edenler? (eller kalkar) Kabul etmeyenler? (el kalkmaz) Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. GörüĢleriniz lütfen?  

Ceren Leyla GÜR ÖNALAN-Önergenin Bağımlılıkla Mücadele Komisyonu, Burs ve Eğitim 

Komisyonu, Muhtarlar ve Mahalle Meclisleri Komisyonu ve Avrupa Birliği ve DıĢ ĠliĢkiler 

Komisyonlarına sevkini öneriyoruz. 

BAġKAN-TeĢekkürler. 

Fırat EROĞLU-Uygundur Sayın BaĢkan. 

BAġKAN- TeĢekkürler.  
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Cihan DEMĠR- Bizim için de uygundur. 

BAġKAN-TeĢekkürler. Önergenin ilgili komisyonlara havalesi hususunu oylarınıza 

sunuyorum. Kabul edenler? (eller kalkar) Kabul etmeyenler? (el kalkmaz) Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. Buyurun lütfen. 

(Peker Mahallesini Aktepe’ye bağlayan Sırrı Atalay Caddesinin yolunun çok dar olduğu ve 

iki araç yan yana geçemediği, istinat duvarlarının geri çekilmesi hususunu ufak bir dokunuĢla yolun 

geniĢlemesi ve trafiğin rahatlamasını sağlayacaktır. Saygılarımı arz ederim. Ahmet CANBAZ.) 

BAġKAN-TeĢekkür ediyoruz. Bu konuyla ilgili çalıĢmalarımız devam ediyor. Komisyonlara 

iletilmesinde herhangi bir görüĢünüz var mı? BüyükĢehir belediyemizle beraber devam eden 

çalıĢmalar konusunda biz öneri olarak ve değerlendirme olarak alıyoruz bunu. Devam edelim lütfen. 

Önergelerimiz tamamlandı. TeĢekkür ederim. Verilen önergelerle ilgili gündem maddelerimizi 

tamamladık. Bu kapsamda komisyonlarımıza kolaylıklar diliyoruz.  Birimlerimizden gelen 

önergelerimiz var. Devam edelim.  

(77/2024-Belediyemizde 2024 yılında uygulanan ücret tarifelerinin önerge ekindeki 

cetvellerde gösterildiği Ģekilde artırılarak uygulanması ile Plan ve Proje Müdürlüğünün 2024 yılı 

ücret tarife cetvelinde "5- DeğiĢiklik ĠĢlemleri" baĢlıklı tarifenin üçüncü sırasında yer alan "16. md. 

Yola Terk, Sınır Düzeltmesi, Ġhdas ĠĢlemleri Tetkik Ücreti" gelir tarifesinin adının, "16. md. Yola 

Terk, Sınır Düzeltmesi, Ġfraz, Tevhid ve Ġhdas ĠĢlemleri Tetkik Ücreti" Ģeklinde düzeltilmesi 

hususunun Meclis Heyetince bir karara bağlanması hakkındaki önerge okunduktan sonra.)  

BAġKAN- Söz konusu önergemizle ilgili birimimizden gelen bu konuyu görüĢlerinize 

sunuyorum. Buyurun lütfen.  

Ceren Leyla GÜR ÖNALAN-Plan ve Bütçe Komisyonuna acil koduyla sevkini öneriyoruz.  

Fırat EROĞLU-Bizim için de uygundur. 

BAġKAN- TeĢekkürler.  

Cihan DEMĠR- Bizim için de uygundur. 

BAġKAN-TeĢekkür ediyorum. Söz konusu önergenin havalesi hususunu oylarınıza 

sunuyorum acil koduyla. Kabul edenler? (eller kalkar) Kabul etmeyenler? (el kalkmaz) TeĢekkür 

ediyorum. Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Diğer önergemiz lütfen. 

(78/2024-Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı TeĢvik Uygulama ve Yabancı Sermaye Genel 

Müdürlüğü’nden alınacak Yatırım TeĢvik Belgesi ile ilgili olarak Bakanlar Kurulunun 15/06/2012 

tarih ve 2012/3305 sayılı kararnamesinin 2012/1 sayılı tebliğinin ilgili hükümleri gereğince, yatırım 

bilgi formunda ibraz edilen bilgi ve belgelerin varlığını, içeriği itibarıyla doğruluğunu, yatırımın 

herhangi bir aĢamasında aksinin tespiti halinde Bakanlıkça TeĢvik Belgesinin iptal edilebileceği gibi 

kısmi müeyyide uygulanabileceğini beyan, kabul ve taahhüt etmek üzere beyan ve taahhütnameyi ve 

yatırım bilgi formunu imzalama yetkisinin Belediye BaĢkanı Emine Helil ĠNAY KINAY’a verilmesi 

için Meclis Heyetince bir karara bağlanması hakkındaki önerge okunduktan sonra.)  

BAġKAN-Peki teĢekkür ediyoruz. Ġlgili mevzuatlarımız kapsamında görev değiĢikliği olması 

nedeniyle bu meclis kararının güncellenmesi gerekiyor. Bu kapsamda görüĢlerinize sunuyorum.  

Ceren Leyla GÜR ÖNALAN-Doğrudan oylanması uygundur Sayın BaĢkan. 

BAġKAN-TeĢekkür ederim. 

Fırat EROĞLU-Doğrudan oylanması bizim için de uygundur. 

BAġKAN- TeĢekkür ederim. 

Cihan DEMĠR- Bizim için de uygundur. 

BAġKAN-TeĢekkür ederim. Söz konusu maddeyi oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? 

(eller kalkar) Kabul etmeyenler? (el kalkmaz) Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkürler. Devam 

edelim. 

(79/2024-Ġzmir Ġli, Karabağlar Ġlçesi, YeĢilyurt Mahallesi, 3043 ada, 268,69 m² yüzölçümlü 

55 parsel sayılı taĢınmazda Belediyemize ait 3091/26869 paya karĢılık gelen 230,91 m² hissenin 5393 

sayılı Belediye Kanunu'nun 18. maddesinin (e) bendine göre diğer hissedar adına kat karĢılığı veya 

bedel karĢılığında satıĢının yapılıp yapılmayacağı yada büyük hissedar olmamız nedeniyle 3. kiĢiye 

ait 3778/26869 paya karĢılık gelen 37,78 m² hissenin Ġdaremizce belirlenecek bedel üzerinden teklifte 

bulunmak suretiyle satın alınıp alınmayacağı, diğer hissedar tarafından satıĢ iĢleminin uygun 

görülmemesi halinde ise izale-i Ģuyu davası açılarak bahse konu taĢınmaza Ġdaremizce belirlenecek 
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bedele kadar teklif verilmek suretiyle satıĢa girilip girilmeyeceği konusunun Meclis Heyetince karara 

bağlanması hakkındaki önerge okunduktan sonra.) 

BAġKAN- TeĢekkürler görüĢünüzü alabilir miyim? Buyurun lütfen. Mikrofonunuzu 

açarsanız Levent Bey. 

Zafer Levent YILDIR- Burada küçük bir hata var bence. 3091/26869 pay 230 m² etmez 268 

m² de bu olsa olsa 30091 filan gibi bir Ģey olabilir o onu düzeltip öyle yaparsak uygun olacak. 

BAġKAN- Önerge sahibi birimimiz? Tamam tamam teĢekkür ediyoruz. Söz konusu önerge 

ile ilgili baĢka görüĢ varsa alabilir miyim?  

 Fırat EROĞLU- Bence de bir hata var Ģöyle bir hata var oran orantıya bakıldığında rakamsal 

bir hata var. Ben de aynı fikirdeyim. 

BAġKAN- Dilerseniz Ģöyle yapalım?  Evet buradan arkadaĢlarımız düzeltti birimimizle ilgili 

bir konu değil burada yazım hatası olmuĢ teĢekkür ediyoruz. 23091 onu tekrar okuyarak düzeltirsek 

bir yanlıĢ anlaĢılma olmasın teĢekkür ediyoruz. Meclis üyelerimizin dikkati için de teĢekkür 

ediyoruz. Evet tekrar okuyabilirsek.  

(AnlaĢılamayan mikrofonsuz konuĢmalar) 

BAġKAN- Sayın meclis üyelerimiz söz konusu önerge ile ilgili hangi komisyonlarda 

görüĢülmesi ya da görüĢlerinizi alırsak düzenleme ve değerlendirmelerin de o kapsamda yapılması 

hususu diyelim uygunsa sizler için de. 

Ceren Leyla GÜR ÖNALAN- Plan ve Bütçe Komisyonunu ile Ġmar Komisyonunda 

değerlendirmesini ve acil koduyla toplanmasını öneriyoruz. 

 BAġKAN- TeĢekkür ederiz.   

Fırat EROĞLU- Plan ve Bütçe ve Ġmar Komisyonlarına sevki bizim için de uygundur. Zaten 

meclise de muhtemelen bir ara verilecek o sırada da hem Plan ve Bütçe Komisyonu hem de Ġmar 

Komisyonu diğer gündem maddelerini değerlendirirler fakat hani dip not olarak da Ģunu söyleyeyim 

37 m² hissedarı olan birinin böyle bir arsayı belediyeden satın alması çok makul bir durum değil, tam 

tersi bizim bu arsayı satın almamız gerekiyor.  Bunu da komisyon üyeleri tabii ki de değerlendirirler, 

teĢekkür ederim. 

BAġKAN- TeĢekkürler. 

Cihan DEMĠR- Biz de her iki komisyon için uygun görüyoruz.  Ayrıca belediyenin satın 

alması gerektiğini, biz de öyle düĢünüyoruz.  

BAġKAN- TeĢekkürler söz konusu önergenin ilgili komisyonlara havalesini tüm 

düzenlemeler ve kontrollerle beraber komisyonumuzca değerlendirilmesi hususunu oylarınıza 

sunuyorum. Kabul edenler? (eller kalkar) Kabul etmeyenler? (el kalkmaz)   Oybirliğiyle kabul 

edilmiĢtir. 

(80/2024- 5393 sayılı Belediye Kanunu’nun 18/o maddesi gereğince Belediyemizce Sağlıklı 

Kentler Birliği’ne üye olunması ve birlik meclis üyesi olarak görev yapacak iki meclis üyesinin 

belirlenmesi için Meclis Heyetince bir karar alınması hakkındaki önerge okunduktan sonra.) 

BAġKAN- TeĢekkür ediyoruz. Değerli Meclis Üyelerimiz biliyorsunuz belediyemiz 

çalıĢmaları kapsamında sağlıklı dirençli ve kentin refahını arttıran çalıĢmalar yapabilmek adına diğer 

belediyelerimiz de koordinasyon olarak yürütülecek süreçlerde yer almanın ve iĢbirliğinin önemli 

olduğunu düĢünüyoruz. Bu anlamda Sağlıklı Kentler Birliği'ne Karabağlar Belediyesi'nin üye 

olmadığı bir süreç gerçekleĢmiĢti, bunu oylarınıza sunuyoruz. Sağlıklı Kentler Birliği'ne üye 

olunması ve bununla ilgili  üyelerin belirlenmesi konusunun görüĢlerinize sunuyoruz alabilir miyim 

görüĢlerinizi ? 

Ceren Leyla GÜR ÖNALAN- Oylanması uygundur. Bizim isim önerilerimiz olacak ayrıca, 

öncelikle oylamaya sunulmasını öneriyoruz.  

BAġKAN- Buyurun lütfen. 

Fırat EROĞLU- Oylansın BaĢkanım. 

BAġKAN- Buyurun lütfen. 

Cihan DEMĠR- Bizim için de uygundur oylansın. 

BAġKAN-Oylansın, isim önerilerinizi de alalım mı? Birlikte oyalım uygunsa eğer sizler 

içinde. 

Ceren Leyla GÜR ÖNALAN- Nurcan PĠRGAN ÇAKIR ve Mehmet TÜRKBAY’ı 

öneriyoruz biz.  
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BAġKAN-TeĢekkür ederiz iki üyemizin belirlenmesi gerekiyor. 

Fırat EROĞLU- Evet o yüzden biz zaten üye vermiyoruz Sayın BaĢkan. 

 Cihan DEMĠR - Bizde üye vermiyoruz. 

BAġKAN- TeĢekkür ediyorum.  Belediyemizce Sağlıklı Kentler Birliği'ne üye olunması 

meclis üyesi olarak görev yapacak iki meclis üyesi Sayın Nurcan PĠRGAN ÇAKIR ve Sayın Mehmet 

TÜRKBAY’ı belediyemizi temsilen görev alması hususunu oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? 

(eller kalkar) Kabul etmeyenler? (el kalkmaz)   Oybirliğiyle kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 

Değerli Meclis Üyelerimiz bugün meclisimize gelen gündem konularımızla ilgili 

değerlendirmelerimiz devam edeceğiz ancak acil gündemli konularımız olması nedeniyle zamanı da 

doğru kullanabilmek adına meclisimize 20 dakika ara verilmesini ve burada komisyonlarımızın 

konuyu değerlendirilmesi hususunu bildirmek istiyorum. TeĢekkür ederim komisyonlarımız 

çalıĢırken biz de biraz sohbet edebiliriz. TeĢekkürler. 

 

2. OTURUM 

 

BAġKAN- Evet Değerli Meclis Üyelerimiz, salonda bulunan değerli konuklarımız, ekranları 

baĢından bizleri izleyen hemĢerilerimiz ve dostlarımız Haziran ayı meclisimizin 2. oturumunu 

açıyorum. Ara verdiğimiz süreçte komisyonlarımızda çalıĢmalarını tamamladılar sanıyorum.  

Komisyonlarımızdan gelen raporlar gündemimiz ile beraber baĢlıyoruz. 6.1. maddemiz. Buyurun 

lütfen. 

 (45/2024- Karabağlar Belediye Meclisi'nin 01.09.2023 tarih, 111/2023 sayılı kararı ile kabul 

edilen ve Ġzmir BüyükĢehir Belediye Meclisi'nin 15.12.2023 tarih, 05.1353 sayılı kararı ile BaĢkanlık 

Makamınca 18.01.2024 tarihinde değiĢiklikle onaylanan ve 25.01.2024 – 23.02.2024 tarihleri 

arasında askıya çıkarılan UĠP-351025969 plan iĢlem numaralı 1/1000 ölçekli 4. Etap Karabağlar-

Günaltay Mahalleleri ve Civarı Uygulama Ġmar Planı’na, Karabağlar Ġlçesi General Asım Gündüz 

Mahallesi, mevcut ĠZSU Genel Müdürlüğüne ait tesislerin yer aldığı 3471 Ada, 95-428-429 ve 431 

parsellerde yapılması planlanan Ġzsu Atıksu Arıtma Tesisine, Ġklim DeğiĢikliği ve Sıfır Atık 

Müdürlüğümüzün 15.02.2024 tarih ve 257305 sayılı yazısı ile askı süresi içerisinde yapılan itirazın 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar-Hukuk Komisyonu Raporu okunduktan sonra.) 

 BAġKAN- TeĢekkür ediyoruz görüĢlerinizi alabilir miyiz? Buyurun lütfen. 

 Ceren Leyla GÜR ÖNALAN- Komisyonlardan geldiği Ģekli ile oylanması uygundur. 

BAġKAN-TeĢekkürler. Buyurun lütfen. 

Fırat EROĞLU- Bizim için de komisyonlardan geldiği Ģekli ile oylanması uygundur.   

BAġKAN-TeĢekkürler. Buyurun lütfen. 

 Cihan DEMĠR – Bizim için de uygundur. 

BAġKAN- TeĢekkürler söz konusu maddeyi komisyonlardan geldiği Ģekli ile oylarınıza 

sunuyorum. Kabul edenler? (eller kalkar) Kabul etmeyenler? (el kalkmaz)   Oybirliğiyle kabul 

edilmiĢtir. Buyurun lütfen.  

 (67/2024 – Ġlçemiz sınırlarında yaĢayan vatandaĢlarımızın faydalanması amacıyla Kültür ve 

Sosyal ĠĢler Müdürlüğüne bağlı “Karabağlar Belediyesi ġehir Tiyatrosu Birimi” kurulmasına dair 

temenni kararı alınmasının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Kültür, Turizm ve Sanat 

Komisyonu Raporu okunduktan sonra.) 

 BAġKAN- TeĢekkür ediyorum görüĢlerinizi alabilir miyim? Buyurun lütfen. 

 Ceren Leyla GÜR ÖNALAN- Komisyonlardan geldiği Ģekli ile oylanması uygundur. 

BAġKAN-TeĢekkürler.  

Fırat EROĞLU- Komisyondan geldiği Ģekli ile oylanması uygundur.   

BAġKAN-TeĢekkürler.  

 Cihan DEMĠR – Oylanması bizim için de uygundur. 

BAġKAN- TeĢekkürler. Karabağlar Belediyesi ġehir Tiyatrosu Birimi kurulmasına iliĢkin 

önerinin komisyondan geldiği Ģekli ile oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin komisyon raporunu 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? (eller kalkar) Kabul etmeyenler? (el kalkmaz) Oybirliğiyle 

kabul edilmiĢtir. TeĢekkürler var mı diğer önergeler? Buyurun lütfen.  

  (74/2024 – Karabağlar Ġlçe sınırları içerisinde, 6306 sayılı Afet Riski Altındaki Alanların 

DönüĢtürülmesi Hakkında Kanun uyarınca Bakanlar Kurulu'nun 07.12.2012 tarih ve 2012/4048 sayılı 



8 / 14 

 

kararı ile "Riskli Alan" olarak ilan edilen; Karabağlar Ġlçesi, Salih Omurtak, Bahriye Üçok, 

Limontepe, Umut, Ali Fuat Erden, Gazi, Devrim, Uzundere, Özgür, YüzbaĢı ġerafettin, CennetçeĢme 

Mahalleleriyle birlikte Yurtoğlu, Abdi Ġpekçi, Ġhsan Alyanak, Peker Mahallelerinin de bir kısmını 

içeren 540 hektarlık alan dıĢında kalan; yaklaĢık 115 hektarlık alanı kapsayan Abdi Ġpekçi, Ġhsan 

Alyanak, Peker Mahallelerinde yürürlükteki l/l000 ölçekli uygulama imar planları doğrultusunda 

ilgili kurum tarafından doğalgaz bağlantı taleplerinin karĢılanabilmesi için konunun dayanağı olduğu 

yasa ve yönetmelikler çerçevesinde değerlendirmesinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar 

Komisyonu Raporu okunduktan sonra.) 

BAġKAN- TeĢekkür ediyoruz. Söz konusu komisyon maddesinin komisyon raporunun 

gündeme eklenmesi hususunu öncelikle oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? (eller kalkar) Kabul 

etmeyenler? (el kalkmaz) Oybirliğiyle kabul edilmiĢtir.  Komisyon Raporu ilgili görüĢlerinizi alabilir 

miyiz? 

Ceren Leyla GÜR ÖNALAN- Komisyondan geldiği Ģekli ile oylanması uygundur. 

BAġKAN-TeĢekkürler.  

Fırat EROĞLU- Komisyondan geldiği Ģekli ile oylanması uygundur.   

BAġKAN-TeĢekkürler.  

 Cihan DEMĠR – Bizim için de uygundur. 

BAġKAN- TeĢekkürler. Söz konusu komisyon raporunu oylarınıza sunuyorum. Kabul 

edenler? (eller kalkar) Kabul etmeyenler? (el kalkmaz)   Oybirliğiyle kabul edilmiĢtir.  Devam edelim 

lütfen.  

  (77/2024 – Belediyemizde 2024 yılında uygulanan ücret tarifelerinin rapor ekindeki 

cetvellerde gösterildiği Ģekilde artırılarak uygulanması ile Plan ve Proje Müdürlüğünün 2024 yılı 

ücret tarife cetvelinde "5- DeğiĢiklik ĠĢlemleri" baĢlıklı tarifenin üçüncü sırasında yer alan "16. md. 

Yola Terk, Sınır Düzeltmesi, Ġhdas ĠĢlemleri Tetkik Ücreti" gelir tarifesinin adının, "16. md. Yola 

Terk, Sınır Düzeltmesi, Ġfraz, Tevhid ve Ġhdas ĠĢlemleri Tetkik Ücreti" Ģeklinde düzeltilmesinin 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu okunduktan sonra.) 

BAġKAN- TeĢekkür ediyoruz. Söz konusu komisyon maddesinin gündeme alınması 

hususunu oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? (eller kalkar) Kabul etmeyenler? (el kalkmaz) 

Oybirliğiyle kabul edilmiĢtir.  GörüĢlerinizi alabilir miyiz? 

Ceren Leyla GÜR ÖNALAN- Komisyondan geldiği Ģekli ile oylanması uygundur. 

BAġKAN-TeĢekkürler.  

Fırat EROĞLU- Komisyondan geldiği Ģekli ile oylanması uygundur.   

BAġKAN-TeĢekkürler.  

 Cihan DEMĠR – Komisyondan geldiği Ģekli ile oylanması bizim için de uygundur. 

BAġKAN- TeĢekkürler. Gündem maddesinin komisyondan geldiği Ģekliyle kabulü hususunu 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? (eller kalkar) Kabul etmeyenler? (el kalkmaz) Oybirliğiyle 

kabul edilmiĢtir. TeĢekkürler devam edelim.  

(71/2024– Karabağlar Ġlçe sınırları içerisinde, 6306 sayılı Afet Riski Altındaki Alanların 

DönüĢtürülmesi Hakkında Kanun uyarınca Bakanlar Kurulu'nun 07.12.2012 tarih ve 2012/4048 sayılı 

kararı ile "Riskli Alan" olarak ilan edilen; Karabağlar Ġlçesi, Salih Omurtak, Bahriye Üçok, 

Limontepe, Umut, Ali Fuat Erden, Gazi, Devrim, Uzundere, Özgür, YüzbaĢı ġerafettin, CennetçeĢme 

Mahalleleriyle birlikte Yurtoğlu, Abdi Ġpekçi, Ġhsan Alyanak, Peker Mahallelerinin de bir kısmını 

içeren 540 hektarlık alan ile Bakanlar Kurulu'nun 06.06.2013 tarih ve 2013/4919 sayılı kararı ile 

"Riskli Alan" olarak ilan edilen; Karabağlar Ġlçesi, Osman Aksüner, AĢık Veysel Mahalleleri ile 

Aydın Mahallesinin bir kısmını kapsayan yaklaĢık 106 hektarlık alanda l/l000 ölçekli uygulama imar 

planları doğrultusunda ilgili kurum tarafından doğalgaz bağlantı taleplerinin karĢılanabilmesi için 

konunun dayanağı olduğu yasa ve yönetmelikler uyarınca Çevre, ġehircilik ve Ġklim DeğiĢikliği 

Bakanlığına iletilmesinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar Komisyonu Raporu 

okunduktan sonra.) 

BAġKAN- TeĢekkür ediyoruz. Söz konusu komisyon raporunun gündeme alınması hususunu 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? (eller kalkar) Kabul etmeyenler? (el kalkmaz) Oybirliğiyle 

kabul edilmiĢtir.  Komisyon Raporu ile ilgili görüĢlerinizi alabilir miyiz? 

Ceren Leyla GÜR ÖNALAN- Komisyondan geldiği Ģekli ile oylanması uygundur. 

BAġKAN-TeĢekkürler.  
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Fırat EROĞLU- Komisyondan geldiği Ģekli ile oylanması uygundur.   

BAġKAN-TeĢekkürler.  

 Cihan DEMĠR – Komisyondan geldiği Ģekli ile oylanması bizim için de uygundur. 

BAġKAN- TeĢekkürler. Komisyon raporunu oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? (eller 

kalkar) Kabul etmeyenler? (el kalkmaz) Oybirliğiyle kabul edilmiĢtir. TeĢekkürler devam edelim 

lütfen. 

  (70/2024 – Karabağlar Ġlçesi sınırları içerisinde 11.03.2002 onay tarihli 1/1000 ölçekli 

Uzundere Mahallesi Uygulama Ġmar Planı doğrultusunda, ilgili kurum tarafından doğalgaz bağlantı 

taleplerinin karĢılanabilmesi için konunun dayanağı olduğu yasa ve yönetmelikler çerçevesinde 

değerlendirilmesinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar Komisyonu Raporu okunduktan 

sonra.) 

BAġKAN- TeĢekkürler. Söz konusu komisyon raporunun gündeme alınması hususunu 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? (eller kalkar) Kabul etmeyenler? (el kalkmaz) Oybirliğiyle 

kabul edilmiĢtir.  Komisyon Raporu ile ilgili görüĢleriniz lütfen. 

Ceren Leyla GÜR ÖNALAN- Komisyondan geldiği Ģekli ile oylanması uygundur. 

BAġKAN-TeĢekkürler.  

Fırat EROĞLU- Komisyondan geldiği Ģekli ile oylanması uygundur.   

BAġKAN-TeĢekkürler.  

 Cihan DEMĠR – Komisyondan geldiği Ģekli ile oylanması mümkündür. 

BAġKAN- TeĢekkürler. Komisyondan geldiği Ģekli ile oylanmasını oylarınıza sunuyorum 

komisyon raporunu. Kabul edenler? (eller kalkar) Kabul etmeyenler? (el kalkmaz)   Oybirliğiyle 

kabul edilmiĢtir.  TeĢekkür ediyoruz. Gündemimizin 6. maddesinin tamamladık. Komisyonlara 

çalıĢmaları için teĢekkür ediyoruz. 7. maddemiz komisyonlara havale edilip sonuçlanamayan 

önergeler maddesi. 

 (11/2024)- Ġlçemizde karbon emisyonun ve sera gazı salınımının azaltılması için yapılabilecek 

çalıĢmalar ve farkındalığı arttırmak üzere meclisimizce çalıĢma yapılması hk. (Çevresel 

Sürdürülebilirlik Komisyonu) 

  (12/2024)- Kentsel DönüĢüm sürecinin en doğru biçimde uygulanabilmesi için 5393 Sayılı 

Belediye Kanunu ile 6306 Sayılı Afet Riski Altındaki Alanların DönüĢtürülmesi Hakkında Kanunun 

ilgili maddelerinin incelenerek meclisimizce çalıĢma yapılması hk. (Ġmar – Kentsel DönüĢüm – 

Dirençli Kentler  - Hukuk Komisyonu)  

  (13/2024)-  Karabağlar Ġlçemiz sınırları içerisinde ikamet eden ve maddi imkanları kısıtlı olan 

ailelerin çocuklarının mesleki kurslara, M.E.B’lığına bağlı çıraklık eğitimlerine yönlendirilerek hem 

mesleki belge sahibi olmaları hem de kötü alıĢkanlıklardan uzaklaĢtırılmaları için  meclisimizce 

çalıĢma yapılması hk. (Burs ve Eğitim – Engelliler Komisyonu) 

  (54/2024)- Belediyemizin sahipsiz hayvan rehabilitasyon çalıĢmalarına gönüllü katılımın 

değerlendirilerek, gönüllü kapasitemizin arttırılması için bir çalıĢma yapılması hk. (Hayvan Hakları – 

Çevresel Sürdürülebilirlik Komisyonu) 

  (55/2024)- Engelli hemĢerilerimize yönelik aktivite olanakları yaratmak ve toplumda 

farkındalık oluĢturmak için ilçemizde bulunan kapalı pazaryerleri kullanılarak uygun yerlerine 

basketbol potası ve voleybol filesi konulması ile çocuklarımıza aktivite alanları oluĢturulması, paten 

süren gençlerimiz için akrobasi engelleri alınması, ayrıca bisiklet ve paten yarıĢması düzenlenerek 

yarıĢmayı kazananlara bisiklet ve paten hediyesi verilmesi için bir çalıĢma yapılması hk. 

(Pazaryerleri – Engelliler – Gençlik ve Spor Komisyonu) 

  (56/2024)- Ġlçemizde ihtiyaç sahibi ailenin çocuklarının sağlıklı geliĢebilmesi için sağlıklı 

gıdaya en uygun Ģekilde ulaĢabilmeleri amacıyla ihtiyaç sahibi ve 0-5 yaĢ arası bebeği olan ailelerin 

sosyal incelemelerinin yapılması, yardım takip sistemine kaydının gerçekleĢtirilmesi ve gıda yardımı 

konusunda belediyemiz olanaklarını nasıl kullanacağı ile ilgili gerekli çalıĢmanın yapılması hk. 

(Toplumsal Cinsiyet EĢitliği – Sağlık – Plan ve Bütçe Komisyonu) 

  (57/2024)-  Karabağlarda yaĢayan tüm hemĢerilerimiz için obezite sınırlarında olanlar baĢta 

olmak üzere antrenörler eĢliğinde spor aktiviteleri ile fiziksel ve manevi olarak daha sağlıklı olmaları 

için sağlıklı hayat programının baĢlatılması için gerekli çalıĢmanın yapılması hk. (Sağlık – 

Pazaryerleri – Gençlik Spor Komisyonu) 
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  (58/2024)- Ġlçemizde yaĢayan hemĢerilerimize yönelik afetlere dayanıklılığın geliĢmesinde ilk 

yerel mücadeleyi sağlayabilmek adına afete hazırlık çalıĢmalarının yürütülebilmesi için gerekli 

çalıĢmanın yapılması hk. (Kentsel DönüĢüm - Toplumsal Cinsiyet EĢitliği – Burs ve Eğitim – 

Çevresel Sürdürülebilirlik – Sağlık – Dirençli Kentler Komisyonu) 

  (59/2024)- Madde kullanımını engellemek için semt merkezlerinde kurs gören velilerimize 

önleyici tedbirler ve bilinçlendirme eğitimleri verilmesinin faydalı olacağı öngörüldüğünden bu konu 

hakkında gerekli çalıĢmanın yapılması hk. (Burs ve Eğitim –  Bağımlılıkla Mücadele Komisyonu) 

  (60/2024)- Ġlçemiz sınırlarında yaĢayan ve üretime katkısı bulunan kadın emeğinin 

değerlendirilmesi ve görünür kılınması için kapalı pazar yerlerinin kurulduğu günlerin dıĢında kalan 

günlerde kadınların el emeklerinin satıĢa sunulacağı Ģekilde bir düzenleme yapılması için gerekli 

çalıĢmanın yapılması hk. (Esnaf – Pazaryerleri – Toplumsal Cinsiyet EĢitliği Komisyonu) 

  (61/2024)- Ġlçemizde yaĢayan dezavantajlı mahalle sakinlerimizin ilçe/kent yaĢamına aktif 

katılımını sağlayabilmek, mahalle kültürünü yaĢatabilmek, ortak akıl ve demokrasi bilincini 

oluĢturmak üzere mevcut semt merkezlerinin faaliyet alanlarının geniĢletilmesi ve semt merkezi 

olmayan mahallelerde semt merkezi oluĢturulması için gerekli çalıĢmanın yapılması hk. (Muhtarlar 

ve Mahalle Meclisleri -  Kültür Turizm ve Sanat Komisyonu) 

  (62/2024)-  Halk arasında sosyete pazarı olarak adlandırılan kıyafet, aksesuar, ev tekstili ve 

ayakkabı gibi ürünlerin satıldığı bir pazarın haftada bir gün Kibar Kapalı Pazaryerinde uygulanabilir 

hale getirilebilmesi için gerekli çalıĢmanın yapılması hk. (Pazaryerleri – Esnaf Komisyonu) 

  (63/2024)- Ġlçemizde uygun güzergâhlarda sağlıklı bir yaĢam ve çevre için bisiklet yollarının 

oluĢturulması, BüyükĢehir Belediyesiyle de iĢbirliği içerisinde bisiklet yolu oluĢturulacak 

güzergâhlarda çalıĢacak belediye yolcu otobüslerinin bisiklet taĢımaya uygun hale getirilmesi için 

gerekli çalıĢmanın yapılması hk. (Sağlık – Gençlik Spor Komisyonu) 

  (64/2024)- Ġlçemizdeki mahallelerden baĢlatılarak su tasarrufu kampanyası yapılması ve 

kentin tamamına yaygınlaĢtırılması için gerekli çalıĢmanın yapılması hk. (Muhtarlar ve Mahalle 

Meclisleri – Çevresel Sürdürülebilirlik Komisyonu) 

  (65/2024)- Mobilya sektörüne emek vermekte olan mobilya ustaları ve yetiĢmekte olan 

engelli ustaların baĢta kentin ihtiyacı olan engellilere ait kent mobilyaları ve günlük yaĢamlarında 

ihtiyaçları olan engelsiz mobilyaları üretmeleri için gerektiğinde ilgili kurumlardan da destek alınarak 

gerekli çalıĢmanın yapılması hk. (Esnaf - Pazaryerleri Komisyonu) 

  (66/2024)- Ġlçemiz sınırlarındaki gençlerimizin, çocuklarımızın, kadınlarımızın ve 

yaĢlılarımızın spor aktivitelerini arttırmak için uygun yerlerin tespitinin yapılması ve dıĢarıdan maddi 

kaynak yaratarak halı saha yapımı için gerekli çalıĢmanın yapılması hk. (Gençlik ve Spor – Ġmar – 

Hukuk – Plan ve Bütçe Komisyonu) 

  (68/2024)- Bozyaka Kapalı Pazaryerinin bayrama beĢ gün kala gece pazarına 

dönüĢtürülmesine iliĢkin gerekli çalıĢmanın yapılması hk. (Pazaryerleri Komisyonu) 

 (69/2024)-  Ġlçe sınırlarımız içerisinde bulunan tüm kaldırımların uluslararası standartlarda dizayn 

edilmesi için gerekli çalıĢmanın yapılması hk. (Muhtarlar ve Mahalle Meclisleri – Ġmar – Çevresel 

Sürdürülebilirlik Komisyonu) 

BAġKAN-  Bu kapsamda devam eden ve komisyonlarda hali hazır da çalıĢma yapılan 

önergeler ile ilgili görüĢleriniz varsa alabilir miyim? 7.18. dahil.  

Ceren Leyla GÜR ÖNALAN- 7.1. dahil 7.18. dahil ilgili komisyonlara sevki bizim için 

uygundur. Bunun yanında birimlerden gelen önergeler 1.3. maddesi de gündemde kalmıĢtır.  Plan ve 

Bütçe Komisyonuna sevk etmiĢtik orada yine sevki var. Ayrıca Hukuk komisyonuna sevkini talep 

ediyoruz. Ġlave olarak  

BAġKAN-Uygun mudur?  

Fırat EROĞLU- Uygundur.   

BAġKAN-TeĢekkürler.  

 Cihan DEMĠR – Bizim için de uygundur. 

BAġKAN- TeĢekkür ediyorum. Komisyonlara havale edilip çalıĢmaları devam eden 

önergeler 7.1.’den 7.18.’e kadar, 7.18. dâhil ilgili komisyonlara havalesini oylarınıza sunuyorum.  

Kabul edenler? (eller kalkar) Kabul etmeyenler? (el kalkmaz) Oybirliğiyle kabul edilmiĢtir. 

Gündemimizin 1.3. maddesi ile ilgili gelen önergenin Plan ve Bütçe Komisyonu, Hukuk Komisyonu 

ve Ġmar Komisyonuna havalesi hususunu ve askıda kalma hususunu oylarınıza sunuyorum. Kabul 
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edenler? (eller kalkar) Kabul etmeyenler? (el kalkmaz)   Oybirliğiyle kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum bu hali ile gündemlerimizi tamamlamıĢ olduk. Dilek ve Temenniler bölümündeyiz. Söz 

almak isteyen meclis üyemiz var mı? Ezgi Hanımdan baĢlayarak devam edelim uygunsa. Buyurun 

lütfen. 

Ezgi AKTAġ- Sayın BaĢkanım, değerli meclis üyelerim bildiğimiz gibi bu ay babalar 

günümüz var. Baba çınar gibidir meyvesi olmasa da gölgesi yeter. Bizlere hayat boyu destek olan 

omuz veren cesaretlendiren ve güçlendiren süper kahramanlarımızın babalar günü kutlu olsun. 

  BAġKAN-TeĢekkür ederiz Ezgi Hanım. Tüm babaları, baba gibi olanların babalar günü kutlu 

olsun. Buyurun Mehmet Bey. 

Mehmet TÜRKBAY-  

 

Dörtnala gelip uzak Asya'dan  

Akdeniz'e bir kısrak baĢı gibi uzanan  

Bu memleket bizim 

 

Bilekler kan içinde, diĢler kenetli, ayaklar çıplak  

Ġpek bir halıya benzeyen bu toprak  

Bu cehennem, bu cennet bizim 

 

Kapansın el kapıları, bir daha açılmasın 

Yok edin insanın insana kulluğunu  

Bu davet bizim 

 

YaĢamak bir ağaç gibi tek ve hür  

Ve bir orman gibi kardeĢçesine  

Bu hasret bizim.  

 

Ünlü Ģairimiz Nazım Hikmet’i 3 Haziran 1963'te kaybettik. Kendisini saygı ve rahmetle 

anıyoruz. Haziran’da yitirdiğimiz Ahmet ARĠF’i, RaĢit Kamil ÖĞÜÇ’ü, Orhan KEMAL’i  yine 

onları saygıyla anıyoruz. Diğerleri baĢka arkadaĢlara kalsın. 7 Haziran engelli kardeĢlerimizin iĢaret 

dili bayramıydı. ĠĢaret dili bayramı da engelli kardeĢlerimize arkadaĢlarımıza kutlu olsun. TeĢekkür 

ederim.  

BAġKAN- TeĢekkür ediyoruz. Sanat ve sanatçılar hiçbir zaman ölmez. Hep dizeleriyle, 

eserleriyle bizlerle beraber. Anılarına saygıyla. Söz almak isteyen meclis üyemiz var mı? Buyurun 

lütfen.  

Ahmet DEMĠRCĠ- Sayın baĢkan, değerli meclis üyeleri 27 Mayıs vesilesiyle bu ülkede 

darbe yapanları, darbeye çanak tutanları kınıyorum. Bu vesileyle demokrasi Ģehitlerimiz rahmetli 

BaĢbakan Adnan MENDERES'i, Fatin RüĢtü ZORLU’yu, Hasan POLATKAN'ı rahmetle ve minnetle 

anıyorum. Hayırlı akĢamlar diliyorum. 

BAġKAN- TeĢekkür ediyoruz. Buyurun lütfen.  

Kazım ERTEN- Evet sayın baĢkan, değerli hazirun 2017 ġubat'ta Karabağlar Belediyesi 

hocalı soykırımı konusunda bir hassasiyet göstermiĢ ve Salih Omurtak’da bildiğiniz gibi merhum 

Ganire PAġAYEVA’nın da katıldığı Azerbaycan'dan milletvekilleri ve kültür bakan yardımcısının 

katıldığı bir hocalı soykırım anıtını açmıĢtık. Aynı hassasiyeti Karabağların bugün de göstermesini 

isteriz. Bir Filistin, Gazze soykırım anıtının bulunduğu bir parka parkı çalıĢalım isterim. Elvin 

baĢkanımız burada peyzaj konusunda herhalde katkı koyarlar. Yine uzun bir tartıĢmaya girmek 

istemem ama 29 Mayıs Ġstanbul'un fethi ile ilgili tabi biz hep bilimsel devrimleri, sanayi devrimini, 

fransız devrimini referans alırız ama orta çağı kapatan asli unsurun Batı Roma Ġmparatorluğu'nun 

tekelini kıran Doğu Roma'nın iĢte fatihi aynı zamanda kayzeri olarak anılan Fatih Sultan Mehmet 

Han'ın da anılması gerektiğini burada ifade etmek istiyorum. Altı dilde konuĢan bir entelektüel yani 

altı dilde okuyan yazan hani az önce Nazım Hikmet'e atıfta bulundu bir arkadaĢımız Nazım Hikmet'in 

hikayesini de biliriz. Ben batı muhacir bir ailenin çocuğuyum. Vatan hasretinden nasıl öbür taraftan 

bu tarafa Hopa’dan Sarp sınır kapısından içeri sokulduğu hikayesini de biliriz. Azerbaycan 

radyosunda vatan hasreti ile ilgili ideoloji bir tarafa yani aidiyet mensubiyet ilgili hassasiyetin ne 
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kadar önemli bir Ģey olduğunu ve nereye ait olduğunu ifade eden Azerbaycan radyosundaki 

konuĢmasında çok kıymetli olduğunu biliriz. Yani bu topraklar batı aydınlanmasında çok daha zengin 

enstrümanlarla, paradigmalarla hem Fatih Sultan Mehmet Han gibi çağ açıp çağ kapatan doktriner, 

vizyoner liderleri yetiĢtirmiĢtir. Onu da saygıyla rahmetle anıyorum teĢekkür ediyorum.  

BAġKAN- TeĢekkür ederiz bir çağ kapatıp bir çağ açan bütün bu değerlendirmelerle beraber 

Ġstanbul'un fethi de Fatih Sultan Mehmet de bu değerlendirmelerde hepimiz için tarihimizin önemli 

parçalarından bir tanesi. Buyurun lütfen. 

Fırat EROĞLU- Sayın baĢkan her ne kadar sizin döneminizde süreç baĢlamamıĢ olsa da 

Karabağlar’da emekçi iĢçi geçici çalıĢan olarak statüde alınan iĢçilerimiz var. Tabi bu süreç sizin 

zamanınızda baĢlamadı daha önce baĢladı. Fakat bu emekçi geçici iĢçilerinde bir mağduriyetleri söz 

konusu,  Bu zaman zaman bize de dile getiriyorlar. Bu hafta içi de hem yazılı görsel basında da bu 

haberler çıktı. Bu konuda da hem Karabağlar halkını hem de emekçi kardeĢlerimizi 

bilgilendirebilirseniz seviniriz.  

BAġKAN- TeĢekkürler. BaĢka söz almak isteyen meclis üyemiz var mı? TeĢekkür ediyorum. 

O zaman izninizle ben de hem sorulara cevap vermek adına hem de kendi görüĢ ve temennilerimi 

paylaĢmak adına sizlerden söz istemiĢ olayım. Karabağlar Belediyesi ile ilgili çalıĢmalarımızda 

öncelikle göreve baĢladığımız süreçten itibaren ben bir belediye baĢkanı olarak yıllardır yürüttüğüm 

tüm mücadelede olduğu gibi halktan yana, yaĢamdan yana, kentlerden yana, emekten ve adaletten 

yana sözümü bu sözü paylaĢan herkesle beraber bu yolu yürüyen herkesle beraber Ģimdi de 

Karabağlar Belediyesi’nde Karabağlar’da ki vatandaĢlarımız ve tüm ülkemiz için yürütmeye devam 

ediyorum. Bu kapsamda da çalıĢmalarımızı düzenli olarak hem meclisimizle hem de 

vatandaĢlarımızla paylaĢıyoruz, saha çalıĢmalarımıza da devam ediyoruz. Öncelikle çalıĢmalarımızla 

ilgili bugün meclisimizde de gündeme gelen komisyonlarımızdan acil koduyla hızlı bir Ģekilde 

değerlendirilen ve Karabağlar için en önemli sorunlarımızdan bir tanesi olan doğalgazla ilgili yapılan 

değerlendirmeler ve çalıĢmalarda meclis üyelerimize katkıları için teĢekkür ediyorum. Geçtiğimiz ay 

içerisinde sosyal medya hesaplarımızdan ya da çeĢitli değerlendirmelerle mahallelerimizde 

yaptığımız toplantılarda da olduğu gibi bizler ilgili kurumlarla görüĢerek, bu çalıĢmaları 

hızlandırarak, belediyemizin yetki ve sorumluluğunda olan süreçlerle ilgili kendi üzerimize düĢeni 

yaparak, diğer kurumlarla olan çalıĢmalarımızda da iĢbirliği ve koordinasyonu yürüterek bu sorunun 

çözülmesi için üzerimize düĢen yapma noktasında tüm adımlarımızı attık, atmaya devam ediyoruz. 

Bugün aldığımız kararlarla beraber de bu sürecin sonuçlarını artık sokaklara yansıması noktasında da 

yine takipçisi olacağımızı paylaĢmak isterim. Emek veren herkese de bu anlamda teĢekkür ediyorum. 

Diğer taraftan yine bugün aldığımız kararlardan bir tanesi Karabağlar ġehir Tiyatrosu ile ilgili 

değerlendirmemizdi. Biz Karabağlarla ilgili sözlerimizi söylerken belediyemiz kentleĢme ile ilgili 

çalıĢmalarımız çok önemli ve değerli ama aynı zamanda kültür sanat faaliyetlerimiz bir arada 

olmamızı sağlayan, yaĢamamızı sağlayan nefes almamızı sağlayan, düĢünmemizi, sorgulamamızı 

sağlayan süreçlerde de sanatın önemini biliyoruz. Bu anlamda alınan karar ve yapılan 

değerlendirmelerin de Karabağlar’a tüm mahallelerimize dokunacağını biliyoruz. O anlamda da 

teĢekkür ediyorum. Tüm bu çalıĢmalarda en önemli sorunlarımızdan bir tanesi bugün ülkede 

enflasyon, iĢsizlik, yoksulluk ve yoksunluk. YaĢadığımız süreçlere baktığımızda bugün bizlerin de 

her birimizin ücretli çalıĢan, iĢsiz, emekçi ya da emekli olarak en büyük derdimiz geçim kaygısı. Var 

olan iĢimizde aldığımız ücretlerle geçinememek, iĢ bulamamak ya da mevcut koĢullarda iĢ 

koĢullarımızın farklı alanlara gitmesi. Bu anlamda mücadelemizi sürdürürken bizler de bütün 

meclislerimizde verdiğimiz bilgi gibi Karabağlar Belediyesi olarak öncelikle kendi çalıĢma 

arkadaĢlarımız çalıĢma koĢullarımız ve iĢ barıĢının da sağlanması anlamında tüm personelimizle 

uyum içerisinde kendi personelimizin de emeğini hakkını savunarak, kendi emeğimizin hakkını 

savunarak bunu yaparken çok sıkı bir bütçe disiplini içerisinde ülkenin içinde bulunduğu koĢullarda, 

bizim yaratmadığımız ama her birimizin bedelini ağır olarak ödediğimiz ve aslında bir anlamda kendi 

yaratmadığını sorunun kurbanı olduğumuz bu süreç içerisinde el ele, omuz omuza ayakta kalmaya 

çalıĢıyoruz. Bizler de Karabağlar Belediyesi olarak gelir gider dengemizi, bütçemizi çalıĢmalarımızı 

öncelikli olarak personelimizin haklarını yürütebilmek adına bu mücadeleyi çok da kapsamlı 

yürütüyoruz. Bunlarla ilgili aldığımız tedbirler ve önlemler var. Biliyorsunuz tasarruf genelgesi de 

yayınlandı ancak biz tasarruf genelgesinden önce de zaten kendi tasarruf önlemlerimizi almıĢtık. 

Hatta bu ülkede tüm vatandaĢlarımız zaten tasarrufun kitabını yazacak hale geldi artık her yerden o 
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tasarrufu yaparak. Aslında itibardan tasarruf edilmesi gereken bir süreçte olduğumuzu ve bu tasarrufu 

kimlerin yapması gerektiğini biliyoruz ama ne yazık ki bu süreçlerde evet personel politikalarımız 

ilgili çalıĢmalar da var. Ġstihdamla ilgili sorunlarımız var. Pek çok vatandaĢımızın sorunları var. Biz 

belediyemiz bünyesinde yeni personel alımı gerçekleĢtiremiyoruz Ģu anda. Personel ihtiyacımız var, 

mevcut personellerimiz de yaklaĢık 500.000 nüfusa sahip olan belediyemizin hizmetlerini her alanda 

etkili ve verimli bir Ģekilde yürütebilmek için tüm personelimiz ki buna iĢçi personelimiz, geçici iĢçi 

kadrosunda çalıĢan arkadaĢlarımız, memur personelimiz bu çalıĢmalara destek veren hizmet 

aldığımız çalıĢmalarla beraber bu sürecin tüm paydaĢları özverili bir Ģekilde bu çalıĢmaları 

gerçekleĢtirmeye çalıĢıyorlar. Ancak bütçe koĢullarımız ve değerlendirmelerimize baktığımız zaman 

yeni personel alımı ile ilgili süreçlerde çalıĢmalar yapmamız gerekiyor. ġu an yasal olarak verilen 

izinler ve çalıĢmalar noktasında da daha önceki meclislerde de belirttiğim gibi yeni personel alımımız 

gerçekleĢmedi. Bu kapsamda bütçemizi yönetirken de çalıĢanlarımızın haklarını sonuna kadar 

savunacağız. Belediyemiz bünyesinde Mayıs ayında 67, Haziran ayında sayısı 65 olan ve geçici iĢçi 

kadrosunda çalıĢan, dolayısıyla iĢi alım koĢulları gereği 5 ay 29 gün olarak ilgili yasa ve mevzuat 

kapsamında görevlerini yapan arkadaĢlarımızla ilgili bir süreç gerçekleĢiyor. Her zaman söylediğim 

gibi emeğin hakkını savunan birisi olarak mevzuatlar çerçevesinde arkadaĢlarımızla da tüm 

görüĢmelerimizi ve değerlendirmelerimizi paylaĢtık. Burada kendileri olan arkadaĢlarımız da var. 

Belediyemizin personel alımları ile ilgili süreçlerde öncelikli olarak ihtiyacımız olan personelimizin 

alınması noktasında bu konunun Ģeffaf bir Ģekilde herkese açık olduğu, bu anlamda insan 

kaynaklarımız ve bu ay içerisinde açılıĢını yaptığımız bölgesel istihdam ofisine de baĢvuran tüm 

hemĢehrilerimiz noktasında ihtiyaç duyulan personel niteliğine bağlı olarak alımların 

gerçekleĢeceğini Ģeffaf olacağını ve aslında gönlümüzden geçenin bu dünyada, Karabağlarda 

iĢsizliğin ve yoksulluğun olmaması noktasında herkese o iĢ imkânının yaratılması olduğunu sıkça 

paylaĢtım bir kez daha paylaĢıyorum. Çünkü niyetimizin ve çalıĢmasının ne olduğunu çok net olarak 

burada ortaya koyduğumuzu belirtiyorum. Geçici iĢçi arkadaĢlarımızla da ilgili olarak aslında bütçe 

ve imkânlar çerçevesinde tüm personelimizin kadrolu olarak çalıĢmaları yürütmesi noktasında 

temennimiz olsa da imkânımız ve bütçemiz el verdiği istihdam olan haklarımızın el verdiği ölçüde 

tüm bu çalıĢmaları doğru personelle yürütmek bu personel alım noktasında da geçici iĢçi 

arkadaĢlarımızın, engellilerimizin buralarda bütün o istihdamı sağlayacak personelle ilgili olarak 

pozitif ayrımlar noktasında kadınlarımızın, gençlerimizin o süreci sağlayacak olanlardan öncelikli 

olması konusunda elimizden gelen çalıĢmayı yapacağımızı ve hiçbir arkadaĢımızın iĢsiz aĢsız 

emeksiz kalmayacağı noktasındaki görüĢümü paylaĢmak isterim. Tüm bu süreçleri yaparken her 

birimiz biliyoruz ki yasa ve mevzuata tabi kamu kuruluĢuyuz. Dolayısıyla personel alım süreçlerimiz 

yasa ve mevzuatla tamamlanmıĢ durumda. Biz o süreçleri haktan emekten adaletten yana en doğru 

Ģekilde yürütmek adına da çalıĢmalarımızı yürüteceğiz. Ben Karabağlar Belediye BaĢkanı Helil 

KINAY olarak da her zaman söylediğim gibi aynı sözü yürütmeye devam edeceğim. Onun dıĢındaki 

bilgilendirmeleri istediğiniz zaman her zaman arkadaĢlarımızla da paylaĢtığımız gibi yaparız. Hiçbir 

arkadaĢımızın yalnız kalmamasına, hiçbir insanımızın kendini dıĢarıda hissetmemesine, 

Karabağlar’da her bir vatandaĢımızın hakkını savunma noktasında da çalıĢmalarımıza devam 

edeceğiz. Belediyemizin istihdam olanaklarını belirttim. Burada Ģeffaf bir Ģekilde paylaĢtığım gibi 

eleman ve personel alıma ihtiyacı olduğunda ihtiyaçları ve süreçleri buradan sizlerle paylaĢacağız 

ama burada belediyemizin toplam personel sayımıza baktığımız zaman 1655. Dolayısıyla ülkemizin 

iĢsizlik sorunu ile ilgili kentimizin özellikle Karabağlar'ın bu kadar yoksulluk ve yoksunluğunda 

iĢsizlik sorunu ile ilgili bizim yetki ve alanımız dahilinde yapabileceklerimiz çok kısıtlı. Bu nedenle 

bölgesel istihdam ofisimizi açtık. Burada belediyemiz dıĢında da Karabağlarda yaĢayan her bir 

vatandaĢımızın sektörle beraber iliĢkisini sağlayabilmek, sektörde personel arayan firmalarla 

Karabağlarda iĢ arayan vatandaĢlarımızın iliĢkilerini ortaya koymak, bu anlamda daha iyi koĢullarda 

çalıĢmak isteyen vatandaĢlarımıza destek olabilmek, aynı zamanda sadece iĢ görüĢmesi yapmak 

anlamında değil kendi geliĢmelerini sağlamak anlamında da eğitimler, toplantılar, seminerler 

yapılacak bölgesel istihdam ofisimizle de bu çalıĢmalara katkı vermeye çalıĢıyoruz. Bunu da buradan 

bu vesileyle paylaĢmıĢ olayım. Dolayısıyla geçici iĢçi personel arkadaĢlarımız da hiçbir zaman yalnız 

değildir onlar bizim ailemizin bir parçası. Biz bugünden önce olduğu gibi bundan sonra da ailemizin 

her bir parçasını savunmaya, mücadelesini birlikte omuz omuza büyütmeye devam edeceğiz. 

Karabağlar ailemizde olduğumuz gibi. Diğer taraftan bütün bu çalıĢmalara baktığımızda Mayıs ayı, 
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Haziran ayı tüm bu değerlendirmelerle ilgili özel günler, Ģairlerimiz, sanatçılarımız, paylaĢılması 

gerekenler, yaĢadığımız soykırımlar, yaĢadığımız acılar anılması gerekenlerle oldukça yoğun bir 

aydı. Burada özellikle Ġsrail Refah kentinde Filistin çadırlarına düzenlenen saldırıyla beraber biz 

savaĢın korkunç yüzünü bir kez daha gördük, acımasızlığı bir kez daha gördük. Çocuklara, sivillere 

yapılan saldırıları bir kez daha gördük. Buradan daha önce de söylediğimiz gibi hiçbir savaĢ 

savunulacak bir süreç değildir. Masumlara yönelik hiçbir saldırı savunulacak bir tarafı yoktur. Bunun 

sadece sözlü kınamakla olmadığını aslında burada topyekün ses çıkarmak ve mücadele etmek 

gerektiğini her bir çocuğun her bir canın bizden de bir parça olduğunu unutmadan bu acılar nerede 

olursa olsun sonuna kadar ses çıkarmak gerektiğini bir kez daha paylaĢıyorum. Gezi direniĢinin 

yıldönümüydü 11. yılıydı. Kentlerimizi savunan, yaĢamlarımızı savunan, ağaçlarımızı savunan 

ülkenin mücadelesi içerisinde buradan bir kez daha paylaĢmak istiyorum. Bugün hala görevlerini 

yaptıkları için benim de mensubu olduğum onurla gurur yaptığım görev yaptığım tüm TMMOB’a 

bağlı meslek odaları bünyesinde görevlerini yaptığı kentlerini savunduğu için hala tutuklu olan 

meslektaĢlarımız var. YaĢamı savunmak suç değildir. Buradan da onu paylaĢıyorum. 5 Haziran 

Dünya Çevre Günü bir kutlama günü değil bir farkındalık günü. Tam da bu yaĢadığımız sorunları 

kentleri havamızı, suyumuzu, toprağımızı savunmak zorunda kaldığımız geleceğe yönelik 

mücadelelerde elimizdeki kaybettiğimiz bir günde 5 Haziran'ın bir güne yönelik kutlamalar sınırlı 

değil hayatımızın her alanında gerçekten yaĢama sahip çıktığımız günler olmasını diliyorum ve 

meclisimizde de bize destek veren arkadaĢlarımıza teĢekkür ederek 7 Haziran Türk ĠĢaret Dili 

Bayramı, bayram gibi kutlayabilmek, tüm sorunların ortadan kalktığı, engellerin ortadan kalktığı 

yaĢamın her alanını paylaĢtığımız günler olmasını diliyorum. Aslında baktığımızda saymakla 

bitmeyecek anmalarımız var. Bir arada olduğumuz tüm bu anmalar hepimiz için çok değerli geçmiĢte 

yaĢananları hiç unutmadan acıları, darbeleri, süreçleri, bedelleri hiç unutmadan bugün bu koĢulları 

neden yaĢadığımızı hiç unutmadan değerlendirmelerimizi yaparak hesabını sorarak hesabını vererek 

tüm hayatımızı yönetmek gerekiyor. O yüzden de yaĢamak bir ağaç gibi tek ve hür ve bir orman gibi 

kardeĢçesine derken bunun anlamını da çok doğru bir Ģekilde koyarak vatan Ģairini, vatan Ģairini 

anarken de aslında tüm bu süreçteki tüm sanatçıları ve emekçileri bir kez daha anmak istiyorum. Bu 

Ģekilde ben de temennilerimi paylaĢarak dediğim gibi haktan emekten adaletten özgürlükten 

yaĢamdan yana tüm sözlerimizle beraber Karabağlar için bizler çalıĢmalarımıza devam edeceğiz. Hep 

birlikte sözümüzü büyütmeye devam edeceğiz. Acıyı paylaĢtığımız gibi tatlıyı da paylaĢacağız 

umudu da paylaĢacağız ve birbirimizi hiç yalnız bırakmayacağız. Bu cümlemi tekrar paylaĢıyorum. 

Önümüzde Kurban Bayramımız var bu vesileyle tüm Karabağlar ailesinin, meclisimizin de bayramını 

kutlayarak hayırlı olmasını diliyorum. Tüm babalarımızın, baba gibi olanların, hayata baba gibi 

sarılanların babalar gününü kutluyorum. Hayatını kaybetmiĢ babalarımıza rahmet diliyorum. Çok 

teĢekkür ediyorum. Bir sonraki meclisimizde Karabağlara hayırlı olacak kararlara yine ortak olmak 

birlikte olmak ve bugün alınan kararların da baĢarılı bir Ģekilde hayata karıĢması noktasında da 

destek olmak sözüyle son gündem maddemiz toplantıya katılamayan üyelerimizin mazeretlerin 

kabulü noktasında bugün iki meclis üyemizin mazereti var. Sayın Rahile YENĠ ve Sayın Serkan 

YILDIZ. Mazeretlerin kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? (eller kalkar) Kabul 

etmeyenler? (el kalkmaz) Oy birliğiyle kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. Haziran ayı meclisimiz 

sona ermiĢtir alınan kararların hayırlı olmasını diliyorum. Bir sonraki meclisimizde tekrar görüĢmek 

dileğiyle bize destek veren salondaki katılımcılarımıza meclis üyelerimize ekranları baĢından bizi 

izleyen tüm vatandaĢlarımıza dostlarımıza sevgi ve selamlarımızı sunuyoruz. TeĢekkürler. 
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